
Dag, ik ben Jeroen Verheul, lid van de 
Hoogstambrigade Beusichem

Woensdag was ik te gast in het gemeentehuis om 
met jullie en Stichting Landschapsbeheer te praten 
over landschapsontwikkeling. Daar waren denk ik 
tien groene vrijwilligersgroepen, maar over de 
bezuiniging op landschapsinitiatieven is niet 
gesproken. Ik vind dat persoonlijk lastig, ik kon dit 
weekend deze groepen niet meer bereiken toen ik 
vrijdag de bezuiniging zag. Ik neem aan dat ik voor 
meerdere groepen spreek. In ieder geval voor de 
Milieuwerkgroep Buren, die we wel konden 
bereiken. 

Waar slaan wij op aan? In de begrotingsvoorstellen 
van de gemeente Buren staat een bezuiniging 
opgenomen op het ondersteunen van 
landschapsinitiatieven. De gemeente steunt dan niet 
meer de particuliere landschapsinitiatieven die 
buiten een provinciaal programma vallen. Persoonlijk 
vind ik dat zorgelijk in een tijd waarin u met erg 
ambitieuze woningbouwplannen het buitegengebied 
wilt betreden. U schreef zelf in de enquète  voor de 
omgevingsvisie dat landschapselementen verdwijnen 
in de gemeente.

Landschapsinitiatieven stoppen natuurlijk niet, er 
blijft dat provinciale programma,  maar daar is een 
beperkt aantal projecten in ondergebracht en ligt 
vast. Dat geeft weinig ruimte en flexibiliteit voor 
nieuwe ondersteuning of initiatieven.

Op de vergadering woensdag is sterk gepleit voor 
meer ondersteuning via geldelijke voorschotten 
(lump sum ondersteuning voor kleine uitgaven, zoals 
het verwijderen van snoeiafval).  U zet de vrijwilligers 
daarmee in hun kracht. Als u bezuinigt op 
landschapsinitiatieven is dat eerder demotiverend 
voor de groepen die ook al hard moeten trekken aan 
nieuwe vrijwilligers.

Heeft u dan ook een alternatief voor deze 
bezuiniging, zult u vragen? Ja, een heel specifieke, ik 
weet dat in de uitvoering van baggerwerkzaamheden 
veel transport plaatsvindt met nat materiaal, 80 
procent is water. U zou kunnen onderzoeken of dat 
niet beter kan na droging en sloten ook niet tevoren 
inmeet. U vervoert dan veel minder water.

Nu is de Hoogstambrigade onderdeel van de 
Dorpsvereniging Beusichem Leeft. Als we met 
bewoners contact hebben, zitten verkeer en 
hondenpoep altijd hoog bij de mensen. Juist uw 
bezuinigingen op deze punten lijken daarmee zo 
verkeerd te vallen. Op deze punten van leefbaarheid 
verwachten wij juist geen bezuinigingen. Dat drijft 
mensen verder van u af. Ik verwijs naar de brieven en  
verkeersrapporten die u ook van ons heeft 
ontvangen en waarvan we ook nog antwoord 
verwachten. 

Dan wil ik u tenslotte uitnodigen om langs te komen 
in Beusichem. U heeft de omgevingsvisie uitgebracht. 
Dat leeft in Beusichem. Er zijn ook zorgen. Dorpshuis 
Zoetzand verdwijnt, huizenbouw op voetbalvelden 
en u wilt het aantal woningen sterk laten stijgen. 
Luistert u daar naar wat de bevolking vindt. U heeft 
de resultaten van de enquête voor de 
Omgevingsvisie, wij hebben die ook voor de 
inwoners van Beusichem. Huizenbouw naar eigen 
behoefte, lijken de inwoners te zeggen. Ga ook 
voorzichtig om met het landschappelijke authentieke 
karakter van het dorp. Ik signaleer wel een verschil in 
uw ambitie over woningbouw en uitbreiding van het 
industrieterrein en wat uit de enquete blijkt. Maar 
wie zijn wij? Komt u zelf nou luisteren. De wethouder 
beloofde langs te komen. Nu is de communicatie 
over dit plan nog onvoldoende met een uurtje uitleg 
op de markt en een afgeblazen inloopavond. Bij de 
andere inloopavond in Buren bleek dat veel 
Beusichemmers zorgen hebben over verschillende 
plannen. We gaan u houden aan uw belofte om het 
gesprek aan te gaan.  

Wat me ook opvalt is dat u onduidelijk bent, ik weet 
dat groepen niet gereageerd hebben op deze 
begroting omdat u dat alleen mondeling leek toe te 
staan. Vandaag bleek dat dit niet zo was. Ik zie te 
vaak onduidelijke aankondigingen, zoals een 
inloopavond waarvoor je toch heel ingewikkeld moet 
aanmelden. Maar dan is het geen inloopavond. Een 
presentatie van de omgevingsvisie op 
dinsdagmorgen op de markt, tijdens kantoortijd. Het 
publiceren van de conceptomgevingsvisie nadat de 
inloopavonden zijn. Teveel ongelukkige zaken die de 
betrokkenheid van inwoners niet echt stimuleren. 




